

DECLARATION OF PERFORMANCE DÉCLARATION DES PERFORMANCES

DoP Nr/ n°: TC001 Rev. 1



Code of the product-type / Code du produit type:

TOPFLEX V-K

Identification of the product / Identification du produit:

H07V-K full range according to UNE-EN 50525-2-31 and IEC 60227-3
H07V-K gamme complète selon la UNE-EN 50525-2-31 et IEC 60227-3

Intended use/s: / Usage/s prévu/s:

Supply of electricity in buildings and other civil engineering works with the objective of limiting the generation and spread of fire and smoke. Power Cables.

Alimentation d'électricité dans les bâtiments et autres ouvrages de génie civil dans le but de limiter la génération et la propagation de fumée et de feu. Câbles de puissance.

Authorized representative: / Représentant autorisé: N/A

System/s of AVCP: / Système/s EVCP: System 3 / Système 3

Harmonized standard: / Norme harmonisée: EN 50575:2014 et EN 50575:2014/A1: 2016

Notified body/ies: / Organismo/s notificado/s: CEIS - 1722

Notified testing laboratory carrying out the determination of the product type for characteristics of reaction to fire.

Laboratoire notifié qui a réalisé les tests de détermination du produit type pour les caractéristiques de réaction au feu.

Test Report Reference / Rapport de test n° CEL_0671/16-1

Date of test report / Date du rapport de test: 15/12/2016

Declared performances: / Prestations déclarées:

Essential characteristics / Caractéristiques essentielles	Performance / Performances
Reaction to fire / Réaction au feu	Eca
Dangerous substances / Substances dangereuses	NPD (Non Performance declaration / Performance non déterminée)

The performance of the product identified above is in conformity with the set of declared performances. This declaration of performance is issued, in accordance with Regulation (EU) No 305/2011, under the sole responsibility of the manufacturer identified above.

Les performances du produit identifié ci-dessus sont conformes à l'ensemble des performances déclarées. La présente déclaration des performances est émise conformément au Règlement (UE) n° 305/2011 et est établie sous la seule responsabilité du fabricant identifié ci-dessus.

Signed for and on behalf of the manufacturer by / Signé pour le fabricant et en son nom par:

Felipe DIAZ RUBIO,
Technical Manager/ Directeur technique



Rubí (Barcelona) Spain, 19/12/2016